

榮耀華人浸信會 2014.2.23 主日崇拜暨
古柏恩執事按立宣教牧師感恩禮拜

*Glory Chinese Baptist Church 2.23.2014 Sunday Worship &
Ordination Service for Dennis Eugene Krueger*

宣 召	以弗所書 4:4-7, 11-12	領會
Call to Worship	Ephesians 4:4-7, 11-12	Liturgist
頌 讚	27 榮耀大君王 O Worship the King	會眾
Praise	498 萬邦的福音 We've a Story to Tell 在基督裡 In Christ Alone	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
獻 詩	主的僕人 Make Me a Servant	詩班
Special Music	請來, 聖靈 Come, Holy Spirit	Choir
讀 經	瑪拉基書 1:6-14	會眾
Scriptures	Malachi 1:6-14	Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	Worthy of Worship	講員
Sermon	the Responsibility of the Pastor	Dr. Ben Macklin
籌 備 報 告		何森泉執事
Notification		Deacon Ivan Ho
攷 牧 團 舉 薦		劉再生牧師
Recommendation		Rev. Solomon Liu
按 牧	宣 信 Affirmation	按牧團牧師
Ordination	按 手 Lay hands	Ordination Council
	禱 告 Prayer	
	授 證 Recognition	
	贈 經 God's Words	
致 敬	致贈賀禮 Present Gift	陳慕全弟兄
Honoring		Bro. C.H Chernly
唱 詩	331 成為我異象	會眾
Praise	Be Thou My Vision	Congregation
奉 獻	Micah Maunderer, Brian Shao	
Offering	Randolph Chen, Jason Teng	
新 牧 致 詞		古柏恩牧師
Acknowledgement		Rev. Dennis Krueger
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		古柏恩牧師
Benediction		Rev. Dennis Krueger
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

按牧禮宣信問答

Affirmation of the Ordination Service

To the Candidate

Inquiry: Do you reaffirm your faith in Jesus Christ and your loyalty to Him as your Lord and Savior, and will you strive to show forth His Spirit in all of your life and ministry?

您是否重申對主耶穌基督的信心，忠心接受祂為您的救主和生命之主，並且，竭力表顯聖靈在您的生命與事奉中的引導？

Do you affirm your belief in the Scriptures of the Old and New Testaments as being the Word of God?

您是否確實相信聖經舊約和新約就是上帝的話？

Do you affirm your determination in your study of the Scriptures, prayerfully in your attitude toward God, gentle, patient, and faithful in your ministration to the people, friendly in your relations with other Christians and in your feelings and actions toward all races?

您是否堅定心志研讀聖經，以禱告的心親近上帝，以溫和、耐心，與忠誠服事人，並在情感和行動上，友善地對待基督徒和所有民族？

Do you affirm your determination to give your life to the ministry of Jesus Christ, whatever difficulties may lie in your way?

您是否堅定心志，無論遭遇任何困難，終生獻身侍奉主耶穌基督？

To the Congregation

Do you affirm your confidence in Dennis Eugene Krueger and promise your prayer for God's blessing upon his ministry?

請問各位對古柏恩執事是否有堅定的信心，並且承諾為他禱告，祈求上帝的祝福臨到他的事工？

**All Ages Sunday School is remaining at different rooms,
and the Reception/ Love Meal begin at 12:30 pm in fellowship hall.**

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 感謝Dr. Ben Macklin蒞會證道並主持按牧典禮，願主保守其事奉。
3. 感謝各位貴賓、弟兄姊妹參加古柏恩執事的按牧典禮，並為他代禱與祝福；崇拜後主日學仍繼續上課，愛筵於12:30 pm開始，請參加。
4. 古柏恩牧師伉儷將於週六(3/1)啟程赴台灣的宣教工場，請為他們的行程、事奉與生活代禱。
5. 週三(2/26)姐妹會在教會聚會，請參加。
6. 週三(2/26)禱告會在教會舉行，請參加。
7. 週五(2/28)團契聚會暫停，改為次日週六(3/1)分區小組聚會，各小組聚會地點請參考教會網頁與電郵資訊，請參加。
8. Micah Mauderer將於3/7-16參加泰國短宣，請為她及短宣隊員代禱，求主保守他們在泰國全程平安，事奉有果效。
9. 本週請為以下五個家庭代禱——陳其弟兄家、陳執安弟兄家、陳裕民弟兄、陸克己姊妹、傅經緯姊妹家。
10. 全齡主日學接續在主日崇拜後上課——* 青少年主日學在2F Youth Hall；* 中文成主：真理福音班(R101)；「面對自我」查經(R105)；聖經綜覽(會堂)；迎新座談(前廳)。
11. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體——許瓊芳姊妹令尊、胡剛弟兄、李麗姊妹、胡李竹君姊妹、卜現法牧師、嚴生貴弟兄、吳文正執事健康、湯衍萃姊妹健康；王麗姊妹復元，施佩君姊妹妊娠。
* 為遠行肢體——楊錦花姊妹在中國。
* 為在外地的學子——饒敏西、姜悅、劉碩、魏孝琦、童依、童樂、姜波、黃羅曼、黃曼斯、邵博文、劉心寧。

本週事奉表 Next Week's Services (2014年2月23日)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	Dr. Ben Macklin Brother Jerry Hu Pastor Samuel Sun Brother Joshua Liu	Sunday School 成主 Adults	聖經綜覽：楊慕生弟兄 面對自我：晏良軍弟兄 福音班：許瓊芳姊妹 English: Bro. Joshua Liu
司琴 Pianist	Youth Worship Team	幼幼 Toddler	Jojo
招待 Usher	Hershel & Lois Johnson Lusheng & Micah	兒主 Children	Colley, Grace Chernly Mary, Rob Moore
Power Point	張光睿弟兄	午餐 Lunch	愛筵委員會
音控 Audio	邵勇弟兄	2/28(五)團契	暫停
司獻 Offertory	Micah, Brian Shao Randolph Chen, Jason	3/1(六)小組	分區小組團契

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Appreciate Dr. Ben Macklin for coming to preach and preside ordination, may God bless his ministries.
3. Appreciate all guests, brother and sister for partaken the ordination for Dennis Krueger and to pray, bless him. Worship will be followed by all ages Sunday school, the reception/ love meal will begin at 12:30 pm, please join it.
4. Rev. and Mrs. Krueger will depart for Taiwan, the mission field on Saturday, March 1st, please pray for their trip, ministry, and life.
5. Wednesday (2/26) Sister Group will meet at church, please attend.
6. Wednesday (2/26) prayer meeting will be held at church, please attend.
7. Friday (2/28) fellowship will be cancelled, instead, on Saturday, 3/1 the regional small group will be held at different location, please find more meeting info on church website and email and attend.
8. Sister Micah Mauderer will participating a short term mission trip for Thailand on March 7-16, please lift up her and team members to Lord for safety and fruitfully.
9. Please pray for five families this week: Bro. Daniel Chen and family; Bro. Dieter Chen and family; Bro. Paul Chen; Sis. Grace Lu; Sis. Jingwei Fu and family.
10. All age Sunday Schools proceed after Sunday Worship: *English Adults in room R201; *Youth at 2F youth hall; *Chinese Adults: Gospel (R101); Self Confrontation (R105); *What the Bible Is All About* (Sanctuary); Welcome New Comers (Lobby).
11. Intercessions: Pray for
* Physically weak: Sis. Amanda Hsu's father, Dr. Jerry Hu, Sis. Lisa Li, Sis. Judy Li, Rev. Pu, Bro. Shenggui Yan, Deacon Ernest Wu and Sis. Grace Wu's health; for Sis. Lydia Wang's recovery, Sis. Peijun Shi's pregnancy.
* People traveling: Sis. Jenny Yang in China. * College students away from home: Minxi, Joy Jiang, Michael Liu, David Wei, Scott, Betty, Jack, Luoman, Mansi, Steven, Cindy Liu.

Ordination Council Member 牧／按牧團委員

Dr. Ben Macklin ___ Senior Pastor of First Baptist Church Stephenville, TX
 卜現法牧師 Rev. Timothy Pu ___ 救世軍港澳軍區榮休牧師 Retired Pastor of The Salvation Army Hong Kong & Macau Command
 張治壽牧師 Rev. Amos Chang ___ 前台北市浸信會真光堂牧師，西南浸會神學院新約博士候選人 Pastor of True-Light Baptist Church, Southwestern Baptist Theological Seminary NT Doctor Candidate
 劉再生牧師 Rev. Solomon Liu ___ 榮耀華人浸信會牧師 Pastor of Glory Chinese Baptist Church

Biography of Dennis Eugene Krueger

Dennis Eugene Krueger, son of Samuel and Frances Krueger, was born on January 21, 1954 in Newton, Kansas. Dennis married Mary Alice Koehn on July 21, 1979. They have three children: Hannah married Timothy Goering in 2005, they have two boys Aiden and Gabriel. Benjamin married Ellen Williams on 2012. Ben is an electrical engineer. Paul is an electrical systems installation engineer.

Dennis graduate from Grace College of the Bible, Omaha, Nebraska with a BS in Bible in 1981. He earned his MDiv degree from SWBTS in May 2011. After retiring from a government job, Dennis and Mary have committed to be a long term missionary to the Chinese till now.

上週統計 Last Week's Statistics (2014年2月16日)

主日崇拜 Sunday Worship	103人	姊妹會 Women Group	12人
禱告會 Prayer Meeting	13人	週五團契 Friday Fellowship	35人
奉獻 General Offering	2511.00	General Mission	100.00
		Building	220.00

下週事奉表 Next Week's Services (2014年3月2日)

證道 Sermon	劉再生牧師	Sunday School 成主 Adults	聖經綜覽：楊慕生弟兄 面對自我：晏良軍弟兄 福音班：許瓊芳姊妹 English: Bro. Joshua Liu
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄		
領會 Liturgist	何森泉執事	幼幼 Toddler	施佩君 Alan, Laiyee
翻譯 Interpreter	Sister Lucy Wei	兒主 Children	Colley, Grace Chernly Mary, Rob Moore
司琴 Pianist	陸克己姊妹	午餐 Lunch	Potluck
招待 Usher	C.H. & Grace Chernly Lin Yi & Amanda	3/7(五)團契	陳 奠姊妹
Power Point	張光睿弟兄	Friday Snack	馮蓓蓓姊妹 陳露芬姊妹
音控 Audio	邵 勇弟兄		
司獻 Offertory	Cecelia Yip, Lucy Xin Daniel Hu, Alvin Jiang		

Now faith is the substance of things hoped for, the evidence of things not seen. Hebrews 11:1

Faith for the journey ahead

榮耀華人浸信會 2014.2.23 主日崇拜暨
 古柏恩執事按立宣教牧師感恩禮拜
Glory Chinese Baptist Church
 2.23.2014 Sunday Worship &
 Ordination Service for Dennis Eugene Krueger

6135 Holiday Lane, North Richland Hills, TX 76180
 (817) 614-8956 <http://glorycbc.org> glorycbc@hotmail.com